
Verslag ledenvergadering Vrienden van het Gooi d.d. 21 april 2022 

De voorzitter opent de vergadering en noemt enkele berichten van verhindering. Hij stelt voor de 

agenda in die zin te wijzigen dat de agendapunten 4 en 5 worden omgedraaid, waardoor de 

bestuurswisseling aan bod komt na het behandelen van de overige agendapunten  

Agendapunt: 

1. Verslag van de Algemene Ledenvergadering 2021 op 23 september 2021  

De heer Frits Brouwer wil graag bij punt 5 “brug of tunnel N 525” vermeld zien dat er 9 leden 

voor het voorstel waren, naast 8 onthoudingen en 0 tegenstemmers. De conclusie was dat de dat 

de leden zich met een meerderheid kunnen vinden in het voorstel en dat de vergadering akkoord 

gaat met de motie. Hij is het eens met de door ons verstuurde brief aan GNR en provincie. De 

provincie heeft na aanmaning pas vandaag gereageerd. Deze reactie zal nog worden bestudeerd 

en aan de heer Brouwer worden toegezonden. 

De voorzitter noemt de plannen voor het lustrum. Hij stelt voor dit samen te vieren tegelijk met 

ons 90-jarige bestaan in 2025. De vergadering accepteert dit. 

2. Jaarverslag over 2021 wordt goedgekeurd 

 

3. Financiële zaken  

a. a. Jaarrekening en verantwoording over 2021  

b. Verslag van de kascommissie 2021  

c. Benoeming van de kascommissie 2022  

d. Vaststelling van de begroting 2022  

De penningmeester, Wim Schaapherder, geeft een toelichting. De heer Brouwer maakt als lid 

van de kascommissie een compliment voor de zorgvuldige wijze van verslaglegging. 

De begroting geeft de realiteit weer dat de vereniging een teruglopend ledenbestand heeft. 

De voornaamste oorzaak daarvan is het aantal ouder wordende leden. Het dreigende tekort 

in de exploitatie wordt voor een deel gecompenseerd door vrijwillige extra bijdragen van een 

aantal leden. 

De heer Sander Koopman treedt volgens het rooster af als lid van de kascommissie. De heer 

Gijs Vorstman biedt aan zijn plaats in te nemen. 

5.   Terug- en vooruitblik door de voorzitter. 

De voorzitter blikt terug op een intensief jaar. De afgelopen periode werd voor een groot 

deel in beslag genomen door enkele grote bewerkelijke dossiers. Door het uitvallen van de 

secretaris was het bestuur onderbezet en daarnaast waren er beperkingen door de uitbraak 

van Corona. Het voornemen was om een beleidsplan 2022-2026 te schrijven. Daar is geen tijd 

voor gevonden. Nu er in 2022 een voor een groot deel vernieuwd bestuur aantreedt ligt het 

op de weg van de nieuwe bestuursleden plannen voor de toekomst uit te stippelen.  

De voorzitter geeft een toelichting op de plannen om ons in te zetten voor het beheer van 

kleine stukjes NNN-gebied in particuliere handen. Zoals op de Driftweg is gebleken zijn deze 

bij projectontwikkelaars niet in goede handen. Het zou beter zijn deze kwetsbare gebieden in 

beheer te geven van het GNR, die vaak ook eigenaar is van de omringende gebieden. De Wet 

Voorkeursrecht Gemeente zou hier een instrument kunnen zijn.  



Er is een aanzet gegeven om het kenniscentrum nieuw leven in te blazen. Speciaal is de 

oprichting van een nieuwe juridische commissie, bestaande uit de heren Johan Jorritsma, 

Hans Metz en George Laeijendecker, die het bestuur zal gaan adviseren in zaken rond 

Ruimtelijke Ordening. 

     4.     Benoeming leden van het bestuur  

Onze voorzitter, de heer Hans Metz, heeft vorig jaar aan het einde van zijn bestuurstermijn 

aangeboden om nog een jaar extra in functie te blijven. Als opvolger is de heer Jan 

Kwekkeboom voorgedragen. Gerrie Coerts heeft ons laten weten om persoonlijke 

omstandigheden zijn bestuurslidmaatschap te willen beëindigen. Zijn functie is voorlopig 

overgenomen door Dolf van Elten. Het bestuur heeft voorgesteld mevrouw Maaike Van Lidth 

de Jeude en de heer Piet Hein Ottervanger te benoemen tot lid van het bestuur.  

De vergadering stemt unaniem in met deze benoemingen. 

     6.     Rondvraag.  

Dolf van Elten spreekt namens het bestuur een dankwoord uit voor het vele goede werk dat 

de heer Hans Metz voor de vereniging heeft verricht. Met enorm veel energie heeft hij zich 

ingezet voor de vele dossiers die de vereniging op haar bord kreeg, in het belang van het 

natuurbehoud in het Gooi. 

Na de pauze houdt Dolf van Elten een lezing over “Zand in het Gooi” waarbij met name de oorzaak 

dat het zand hier aan de oppervlakte ligt en het gebruik van het zand in zanderijen en 

zandafgravingen aan bod komen, met de vaak bijzondere en karakteristieke natuurgebieden die dit 

heeft opgeleverd. 


